
Samenvatting
De ACC wordt akkoord gevraagd op:

1. Vaststellen voorwaarden toegangstesten stap 2 en 3 van het openingsplan
2. Instemmen besluitvormingsproces loslaten van de 1,5m vanaf stap 4 en 5 van het

openingsplan
3. Een aparte ministeriele regeling voor 1 week toegangstesten vanaf 1 juni
4. Richtinggevend: ongeplaceerde evenementen irt garantieregeling

Advies

Ad 1 vaststellen voorwaarden stap 2 en 3:

17 mei dienen in elk geval de voorwaarden voor sectoren in stap 2 en 3 te worden vastgesteld.
Hierover is geen discussie meer tussen departementen. Advies: instemmen.

Ad 2 loslaten 1,5m in stap 4 en 5:

« In het BWO van afgelopen vrijdag is besloten om een tussenstap te zetten alvorens definitief te

besluiten over het loslaten van de 1,5 meter in stap 4 en 5.

« Reden hiervoor is de principiéle bezwaren bij gemeenten, Veiligheidsberaad, Politie en OM over

het werken met twee verschillende regimes en het risico dat ook buiten de locaties waar met

toegangstesten wordt gewerkt, de 1,5m zal worden losgelaten door bezoekers.

« Uit begrip voor de zorgen van de handhavende partijen wordt deze extra week benut om:

1. Aanvullend advies te vragen aan de Gedragsunit RIVM

2. In overleg te gaan met Politie, OM, gemeenten en Veiligheidsberaad over de

voorwaarden waaronder de 1,5m kan worden losgelaten.
+ Besloten is om wel alvast te communiceren op 17 mei dat loslaten 1,5m in stap 4 en 5 wordt

overwogen, maar dat definitief besluit wordt genomen na gesprek met handhavende partijen.
Dit wordt ook zichtbaar gemaakt in het openingsplan/addendum Toegangstesten. Zowel

concept-Kamerbrief als openingsplan/addendum zijn ambtelijk afgestemd.
+ Van belang is wel dat het besluit over stap 4 en 5 niet langer wordt uitgesteld dan na 21 mei,

zodat de Eerste Kamer nog voér de behandeling van het wetsvoorstel hierover kan worden

geinformeerd. Voorstel is om de bewindslieden te mandateren op 21 mei een besluit te nemen.

Advies: Graag het belang benadrukken dat het besluit wordt genomen voér de wetsbehandeling in

de Eerste Kamer, mede gelet op het verzoek bij de stemmingen in de TK om de EK te informeren

over de concrete inzet van toegangstesten.

Ad 3 overbrugging 2-9 juni:

« De behandeling van het wetsvoorstel ‘Tijdelijke wet testbewijzen Covid-19’ in de EK staat

gepland op 25 mei a.s.

« Vanaf 2 juni kan toegangstesten dan daadwerkelijk plaatsvinden met de vereiste wettelijke
basis. Voorstel is echter om pas breed van start te gaan bij stap 3 (ingangsdatum: 9 juni).

« Echter er zijn enkele specifieke evenementen (concreet: Filmfestival Rotterdam, 2-6 juni) dat

past in voorwaarden stap 2, waarvoor toegangstesten kan worden ingezet. Dit vraagt een

aparte ministeriele regeling.
s+ Voorstel is een voorstel te maken inclusief een ministeriéle regeling, na overleg met betrokken

departementen en Stichting Open Nederland.

Advies: de minister van VWS heeft aangegeven mee te willen werken aan het faciliteren van

toegangstesten voor het FF Rotterdam. Graag houden wij wel vast aan het uitgangspunt om echt

breed van start te gaan vanaf stap 3, en niet breed te communiceren over de mogelijkheid van

toegangstesten van 2-9 juni. Dit vergt wel zorgvuldige uitwerking.

Ad 4 Ongeplaceerde evenementen irt garantieregeling

+ De afgelopen week in DOC, ACC en MCC is door verschillende ministeries (waaronder FIN en

EZK) aandacht gevraagd voor de spanning die bestaat tussen het openingsplan en het

garantiefonds evenementen, waar het gaat om ongeplaceerde evenementen.
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Met het openingsplan zoals dat maandag voorligt in de MCC koppelen we 21 juli als datum aan

stap 5, waarbij ongeplaceerde evenementen worden toegestaan. Tegelijk zijn we een heel eind

op stoom met de garantieregeling voor evenementen, die voor evenementen vanaf 1 juli
garanties biedt (18 maart jl. is deze datum ook al aan de Kamer gemeld). Daar zat in het

openingsplan dus al een kleine week tussen, maar dat wordt nu 3 weken.

Omdat het nieuwe openingsplan maandag publiek wordt zullen we daar ook veel vragen over

kunnen verwachten. Het BWO heeft gevraagd om ambtelijk de volgende opties uit te werken.

a) Garantiefonds pas per 21 juli in laten gaan. Vraag is of dat kan, gelet op communicatie

naar buiten toe waar 1 juli al is genoemd en de notificatie in Brussel die loopt.
b) Accepteren dat er een gat komt van mogelijk enkele weken tussen ingang garantiefonds

en het zetten van stap 5 (en hopen dat die misschien toch eerder gezet kan worden).
Risico hierbij is dus dat het fonds in die eerste weken fors aangevraagd gaat worden.

c) Alle evenementen opnemen in stap 4 van het openingsplan, want voorziene ingangsdatum
is 30 juni.

d) Ongeplaceerde evenementen loskoppelen van een specifieke stap (net als VO nu) en hoe

dan ook per 1 juli in laten gaan (mits epidemiologisch beeld dat toestaat).

Het toegangstesten zal dan vanaf stap 3 meelopen met de reguliere aanpassingen van de

Tijdelijke regeling maatregelen (besluitvorming op 1 juni en inzet vanaf 9 juni).
Dat betekent dat we nu alleen maar de voorwaarden voor stap 3 hoeven vast te stellen.

Wat betreft de pilots, die zijn afgelopen dinsdag vastgesteld in de MCC en worden vandaag
gecommuniceerd.
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